



Delivery Charge Adjustment Notice

23rd June 2023

Dear Valued Customer,

We wish to inform you that from **1st August 2023**, the minimum order quantity for free delivery is adjusted to **\$1,500HKD**. Orders below that amount will be subject to a **\$180HKD** delivery charge.

Additional charges may apply for deliveries to Discovery Bay and other remote areas. Please see our Terms and Conditions or call Altaya Wines directly.

We would like to take this opportunity to thank you for your continued support and look forward to hearing from you in the near future.

Payment Method:

FPS ID

1020-180-66 "Altaya Wines Limited"

BANK ACCOUNTS

Bank of China, A/C: 012-875-2-058978-1, Swift: BKCHHKHHXXX

HSBC, A/C: 004-503-011777-001, Swift: HSBCHKHHHKH

Best regards,

The Altaya Wines Team



FOLLOW US



運費調整通知

2023年6月23日

致：尊貴的顧客

特此通知，自2023年8月1日起，免費送貨的最低訂購量調整為港幣\$1,500圓整。低於該金額的訂單將收取港幣180圓整的運費。

送貨至愉景灣及其他偏遠地區將會收取額外費用。敬請查看大亞洋酒之服務條款及細則或直接致電查詢。

我司想藉此機會感謝您一直以來的支持，並期待在不久的將來與您聯繫。

付款方式：

轉數快號碼

1020-180-66 "Altaya Wines Limited"

銀行賬戶

中國銀行，戶口：012-875-2-058978-1，Swift：BKCHHKHHXXX

HSBC, A/C: 004-503-011777-001, Swift:HSBCHKHHHKH

此致，

大亞洋酒全人敬上



追蹤我們